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歐洲經貿辦事處高哲夫處長應邀拜訪在文藻外語大學 
 

【新聞來源：歐洲經貿辦事處】歐洲經貿辦事處高哲夫處長應邀拜訪在高雄的文藻外語大學 

Wenzao Ursuline University of Languages，和同學分享「歐盟的近期發展」。文藻的同學們在演講後的

問答時間都非常踴躍發問，並且展現出對歐盟事務的熟悉。 

 

高處長同時也與陳美華校長、施忠賢副校長、歐亞語文學院董莊敬院長、歐盟中心 Armin Ibitz主任

和歐洲研究所陳郁君所長會面，並參訪文藻大學歐盟中心。 

 
Filip Grzegorzewski, Head of the European Economic and Trade Office, visited Wenzao Ursuline 

University of Languages in Kaohsiung and shared with the students on the “Current Affairs in the 
European Union.” The students of Wenzao demonstrated good knowledge of the EU affairs and 
actively participated in the Q&A session. 

 
Filip also met with President Margaret Mei-Hua Chen, Vice President Chung-Hsien Shih, Dean of 

College of European and Asian Languages Chuang-Ching Tung, Director of EU Center Armin Ibitz, 
and Director of Graduate Institute of European Studies Chen Yu-Chun, and visited the university’s EU 
centre. 

 

 


